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El canvi en el sistema de recepció permetrà veure Vallès Oriental TV

Aiguafreda deixarà de rebre la 
televisió analògica en una setmana

del poble anunciant el canvi 
en el sistema de recepció de 
la televisió. També s’ha con-
tactat des de l’Ajuntament 
amb tots els instal·ladors de 
la zona i s’ha inclòs informa-
ció a la pàgina web munici-
pal. El primer tinent d’alcal-
de, Josep Sellas, afirma que 
la majoria d’habitatges del 
poble estan preparats “per-
què ens van dir que l’apagada 
analògica seria al mes de 
juny”. Gran part del nucli 
urbà d’Aiguafreda i de Sant 
Martí rep la televisió a partir 
d’un repetidor propi que rep 
el senyal del repetidor de 
Collsuspina. L’apagada analò-
gica es farà al repetidor propi 
dels pobles.

Aiguafreda

EL 9 NOU

La Secretaria de Telecomu-
nicacions i Societat de la 
Informació de la Generalitat 
ha confirmat a l’Ajuntament 
d’Aiguafreda que a partir de 
dilluns que ve es farà l’apaga-
da de la televisió analògica al 
municipi. D’aquesta manera, 
a partir d’aquest moment, 

els veïns d’aquest municipi 
i també de Sant Martí de 
Centelles (Osona) només 
podran veure la televisió 
amb el sistema de la TDT. 
El canvi, que s’ha avançat 
uns mesos respecte a la data 
prevista inicialment, també 
permetrà rebre el senyal de 
Vallès Oriental Televisió. 
Aiguafreda era l’únic poble 
que està dins del consorci 

de la TDT de Granollers que 
no rebia encara el senyal del 
nou canal, que va començar a 
funcionar el 14 de setembre. 
Fins ara, aquest canal només 
es veia en les poques zones 
del poble on arriba el senyal 
de Collserola.

L’alcalde d’Aiguafreda, 
Jordi Sambola, va fer arribar 
a finals de la setmana passa-
da una carta a tots els veïns 

Sant Celoni fa una 
recollida especial de 
menjar per a Càritas 
i la Creu Roja
Sant Celoni

L’Ajuntament de Sant 
Celoni, Caritas i Creu Roja 
organitzen des de dimarts i 
fins dissabte una recollida 
extraordinària d’aliments per 
a les persones més necessi-
tades. Els aliments es poden 
lliurar als centres escolars 
del municipi, als locals de 
Càritas de la parròquia (de 
10 a 1 del migdia i de 5 a 8 
del vespre) i a la Creu Roja, 
de 9 a 1 del migdia i de 2/4 de 
4 a 2/4 de 6 de la tarda.
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La caminada va començar com sempre a la plaça de Sant Corneli però va variar el recorregut per anar fins a Sant Hilari, sense sortir del terme de Cardedeu

El govern de Llinars no va autoritzar el pas dels caminaires pel seu terme fins a la Torre del Moro

El conflicte pel kàrting entre Llinars 
i Cardedeu fa canviar una caminada

Cardedeu / Llinars

J.B.M./N.L.

La caminada nocturna a la 
Torre del Moro, organitzada 
pel Col·lectiu d’Atletes de 
Cardedeu, va haver de can-
viar a última hora el recor-
regut per la falta del permís 
de l’Ajuntament de Llinars. 
La caminada havia de sortir 
de la plaça de Sant Corneli 
de Cardedeu i anar cap a la 
Torre del Moro, situada a Lli-
nars. Amb la polèmica per la 
instal·lació d’un circuit inter-
nacional de kàrting a Llinars 
que enfronta els dos consis-
toris de rerafons, la comissió 
de govern de Llinars va deci-
dir divendres deixar sobre la 
taula la petició d’autorització 
dels organitzadors de la pro-
va, on van participar unes 

900 persones.
L’alcalde de Llinars, Martí 

Pujol (ERC), admet oberta-
ment que “hi havia regidors 
que no estaven d’acord a 
donar el permís per tot el 
que ha passat amb el tema 
del kàrting”. “No em sembla-
va bé no donar el permís i 
per això es va deixar el tema 
sobre la taula”, aclareix. 
Pujol també ho argumenta 
perquè “coincidia amb el cir-
cuit del descens de BTT” que 
es va fer diumenge i reconeix 
que la manifestació del 3 
d’octubre va ser el detonant, 
ja que “no pot ser que hi hagi 
regidors de Cardedeu que 
vinguin a Llinars i insultin 
davant de l’ajuntament”. 

L’alcaldessa de Cardedeu, 
Calamanda Vila (CiU), afir-
ma que l’actitud de Pujol és 

“infantil”. Tot i això, aposta 
per la reconciliació. “No 
volem enfrontament. Els 
pobles hi som per unir-nos i 
el conflicte no és el joc a què 

volem jugar”. Cardedeu pre-
sentarà un escrit a Llinars on 
aposta “per no promoure més 
conflictes”.

Els organitzadors es 
mostraven sorpresos per 
trobar-se enmig de la picaba-
ralla entre els ajuntaments. 
“Només volem fer una cami-
nada, és esport i no política”, 
afirmava un dels organit-

zadors. “En cap moment la 
caminada s’ha barrejat amb 
el kàrting i mai havíem tin-
gut problemes per passar per 
Llinars”, afegia. En una nota, 
l’organització informava 
que la manca de permís els 
obligava a canviar el recorre-
gut. Finalment, es va fer una 
ruta de la mateixa distància 
fins a l’ermita de Sant Hilari 
i sense sortir del terme de 
Cardedeu. “No podem assu-
mir el risc de fer una cami-
nada nocturna sense permís 
explícit de l’Ajuntament on 
es realitza part de la cami-
nada”, deia la nota. També 
esperaven “recuperar el cir-
cuit tradicional l’any vinent”. 
L’improvisat recorregut va 
agradar als participants. Tot i 
això, recordaven que la tradi-
ció és anar fins a Llinars.

L’estació de 
Palautordera 
estrena el pas 
soterrat per 
creuar les vies

Santa M. de Palautordera

L.F.

L’estació de Renfe de Santa 
Maria de Palautordera ja 
disposa d’un pas soterrat 
per creuar les vies del tren. 
Segons la regidora d’Urba-
nisme, Teresa Sabé (ICV), 
les obres de construcció del 
pas ja han finalitzat, i quan 
aquesta setmana s’enretirin 
les tanques d’obra els usuaris 
ja hi podran passar. 

Fins ara, els usuaris de la 
línia havien de canviar d’an-
dana per un pas a nivell que 
no tenia cap tipus de protec-
ció ni de barrera. La cons-
trucció d’un pas inferior era 
una de les reivindicacions 
històriques dels veïns del 
municipi, ja que els últims 
anys diverses persones han 
perdut la vida creuant d’una 
andana a l’altra. L’any 2006 
un grup de joves va recollir 
més de 8.000 firmes després 
de l’atropellament en què va 
morir un jove de 19 anys.

D’altra banda, Sabé també 
ha explicat que les obres per 
eixamplar i alçar les andanes 
s’acabaran al llarg de l’any 
vinent. El pas asfaltat que hi 
ha actualment està pensat 
per combois de tres vagons, 
i quan el tren és més llarg, 
els passatgers del final han 
de baixar a un terreny pedre-
gós. Les obres també anive-
llaran el terreny per evitar 
que a vegades s’hagi de sal-
var un desnivell de més d’un 
metre per pujar o baixar del 
tren. 

El pas soterrat i l’ampliació 
de les andanes eren les dues 
actuacions més immediates 
que preveu el Pla Estratègic 
d’Infrastructures i Transport 
(PEIT) 2005-2020 a l’estació 
de Palautordera.

L’alcaldessa de 
Cardedeu diu que 
l’actitud de Llinars 
és “infantil”


